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Förslag till svar på utmaning om övertagande av driften av Hjorthagens idrottsplats 
 
FÖRSLAG TILL BESLUT 
 
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar att 
 
godkänna  förvaltningens förslag till svar på utmaning från Djurgårdens IF Fotboll och  
                 Värtans IK om övertagande av driften av Hjorthagens idrottsplats. 
 
 
 
Inger Båvner 
 
   Kjell Olofsson 
 
 
UTLÅTANDE 
 
Ärendets beredning 
 
Ärendet har beretts av förvaltningschefens stab efter samråd med förvaltningens 
beställargrupp för verksamhetsupphandling. 
 
Bakgrund 
 
Idrottsnämnden har den 19 december 2006 fastställt en tidplan och strategi för 
verksamhetsupphandling i enlighet med kommunfullmäktiges uppdrag. Denna strategi som i 
sin plattform fastställts av kommunfullmäktige ingår även rätten för utomstående aktörer att 
utmana stadens förvaltningar vad gäller övertagande av driften av olika 
verksamheter/anläggningar.  
 
I en skrivelse daterad den 16 januari 2007 har Djurgårdens IF Fotboll och Värtans IK till 
idrottsnämnden gjort en framställan om att få överta driften av Hjorthagens idrottsplats.  
Skrivelsen bifogas i bilaga. 
  
 
Förvaltningens synpunkter 



 
Hjorthagens idrottsplats är för närvarande en anläggning där det ska ske stora investeringar i 
en ny konstgräsplan, och där förutsättningar utreds för att se om det i framtiden också ska 
kunna bli en uppvärmd konstgräsplan. En fjärrvärmekulvert ska under den närmaste perioden 
läggas ner och kommer att korsa idrottsplatsen. Dessutom finns långt gångna diskussioner 
med Stockholms Fotbollförbund att en av de ytterligare fotbollshallar som diskuteras i ett litet 
längre perspektiv ska förläggas till idrottsplatsen. Utöver detta finns ambitioner från 
Djurgårdens Alliansförening att placera en enkel idrottshall s.k. gurkburk (handbollshall) på 
idrottsplatsen. 
 
Dessa omständigheter gör att förvaltningen ser det som problematiskt att just nu 
verksamhetsupphandla Hjorthagens idrottsplats. Förvaltningen är dock beredd att ta upp 
diskussioner med föreningarna för att klargöra hur förvaltningen ser på situationen och höra 
föreningarnas bedömning utifrån förvaltningens redovisning. Om föreningarna trots den nya 
informationen ser det som angeläget att få ta över driften av idrottsplatsen kommer 
förvaltningen att pröva detta i en upphandling. 
  
Förvaltningen vill dock poängtera att utmaningsrätt och ett positivt gensvar på en utmaning 
endast betyder att det ska ske en formell upphandling där utmanaren får delta på samma 
villkor som eventuella övriga anbudsgivare. Ett positivt besked om att en utmaning antas 
betyder alltså inte att direkta förhandlingar kan inledas direkt med utmanaren. 
 
SLUT 


